

2023 Annual Conference of In-House Lawyers
Wednesday, 16 August 2023

Registration details for Non-Law Society Members
(中文版本詳見第二頁)

Join online via Zoom

Session	Registration fee	Registration link
Morning session	Free of charge	Please click here
Afternoon session	Free of charge	Please click here

Join in person

Session	Registration fee	Registration link
Morning session	HKD\$300	Please click here
Afternoon session	HKD\$300	Please click here
Morning AND Afternoon sessions	HKD\$500	Please register for both sessions SEPARATELY with the above links

Payment instructions

- After submission of the online registration form, those who have indicated interest in joining the Conference in person will receive an email from PayPal in due course. The email will contain the payment link.
- Please complete payment of the registration fee **on or before Wednesday, 2 August 2023** to secure your place. Registration will only be completed upon full payment of the registration fee by the stated deadline.
- Transfer fees or charges (if applicable) **should NOT** be deducted from the remittance amount.

Completion of registration

Successfully registered members will receive a confirmation email(s) from the Law Society of Hong Kong on or before **Wednesday, 9 August 2023**. If you do not receive the email confirmation(s) two working days after the specified date, please contact us on inhouselawyers@hklawsoc.org.hk.

Cancellation and Refund Policy

We regret that once you have paid for your registration, there is NO REFUND or cancellation except where no seat can be offered or the event is cancelled by the Law Society, for example, but not limited to, when the event is undersubscribed or oversubscribed. This Cancellation and Refund Policy is subject to change without notice, from time to time at the discretion of the Law Society.

2023 企業律師年會
(2023 年 8 月 16 日)

非香港律師會會員報名詳情

透過 Zoom 線上參與

年會時段	報名費用	報名連結
上午時段	費用全免	請按此 連結
下午時段	費用全免	請按此 連結

親身蒞臨

年會時段	報名費用	報名連結
上午時段	港幣 300 元	請按此 連結
下午時段	港幣 300 元	請按此 連結
上午及下午時段	港幣 500 元	請透過以上連結 填妥兩個時段之網上報名表格

付款程序

- 閣下如在報名表格中填選了親身蒞臨年會，將會適時收到由 PayPal 發出之電郵，內含電子支付的連結。
- 請於 **2023 年 8 月 2 日(星期三)或之前**全數繳付報名費，否則將視為放棄報名。
- 相關手續費(如適用)**不應於**轉賬金額中扣除。

完成報名

成功報名的人士將於 **2023 年 8 月 9 日(星期三)或之前**收到香港律師會發出之確認電郵。如在指定日期後兩個工作天仍未收到確認電郵，請聯繫 inhouselawyers@hkllawsoc.org.hk。

取消和退款政策

除非香港律師會(下稱「本會」)因為參加人數不足或報名人數超出限額等情況，而無法向閣下提供出席名額，或需要取消年會，否則一旦繳交報名費用，閣下將無法取消報名，已繳費用亦概不退還。本會將酌情不時更改此取消和退款政策，政策如有更改，恕不另行通知。